
  
 

 

 

 

 

                                                         NORGES BORDTENNISFORBUD 

                                             NORWEGIAN TABLE TENNIS ASSOCIATION  
                                                              Tilsluttet Norges Idrettsforbund og Olympia Komite, ITTF, ETTU, NETU 

 

 

Referat møte 1-2025 i Dommerkomitéen 

 
 

Tid:  Onsdag 19.02.2025, kl. 17.00 – 20.30 

Sted:   Ullevål og Teams (Svein Egenberg)  

Deltakere:  Marianne Troppen Hornnes, Rune Wågelsby, Svein Egenberg og Torstein Rønningen. 

Fra NBTF:  Ghassan Chaer og Karl Børre Reite 

Forfall: Øivind Eriksen 

Referent:  Karl Børre Reite. 

 

 

Agenda: 
 

1. BRUK AV TOUCHPAD I STIGALIGAENE. 

2. DOMMERE PÅ HOVED-NM. 

3. FINAL 4. 

4. WTT Youth Contender og NETU Youth Championships. 

5. EVALUERING ETTER STIGALIGAENE SÅ LANGT 

6. REKRUTTERING OG VIDEREUTVIKLING 

7. DOMMERSEMINAR 

8. TINGET 

 

 

1. BRUK AV TOUCHPAD I STIGALIGAENE 

Det er kjøpt inn et antall Galaxypads til livescore. Disse distribueres til dommere som dømmer jevnlig i 

Stiga-Ligaen. Rune følger opp at de som dømmer de to neste rundene får. Vi har ikke kjøpt til alle. Det er 

også et lite lager i turneringskofferten på NBTF-kontoret, til bruk ad hoc. 

Erfaringen hittil er at det fungerer helt fint.  

• Det bør være et deksel som kan vippes litt opp på disse pad’ene. KB følger opp.  

• Kampoppsett bør settes til 30 min før kamp. Regel sier 15, praksis 20. Bør rettes i 

konkurransereglementet. KB følger opp. 

• Vi skal fortsatt bruke papirskjema i Stiga-Ligaen og lagserien for øvrig. Viktig for å kunne “låse” 

kampresultatet, få signatur fra lagledere (jf. protest) og til recovery hvis mot formodning resultater 

skulle forsvinne, bli endret, eller at det oppstår strid om resultatet. 

 

2. DOMMERE PÅ HOVED-NM 

Vi har de siste årene sørget for at det er et antall dommere tilgjengelige for arrangør i forbindelse med 

hoved-NM. Vi har egentlig ikke tatt stilling til hvorvidt dette skal være toppnivået vårt, eller også en 

utviklingsarena for dommere.  

Det bør være tydelig for arrangører hva de kan forvente til hoved-NM. Vi bør foreslå et regelverk, og 

også få noe inn i budsjettet. 

• Budsjettinnspill, dommere til hoved-NM. Forslag til budsjett 25.000,- 

• NM25. Vi stiller med 8 dommere. 4 av de beste, 4 “up and coming”. Evaluering ved Torstein 

Rønningen. Kurs. Ghassan og Rune tar ut dommere. 



• Fokus tilbys et oppdateringskurs for sine dommere en kveld uken før 

 

3. FINAL 4 

Dette er 24-25.mai. Sted er ikke 100 % bestemt. NBTF dekker dommere.  

Formatet er foreslått til semifinaler lørdag, og finaler søndag. Man må se litt på dommeroppsettet ut fra 

dette. Så snart sted og format er bestemt, vil dommere bli tatt ut. 

 

4. WTT Youth Contender og NETU Youth Championships 

Arrangementene holdes på Oslofjord 11-16. Juni. Det avsluttes mandag. 

Opplegget blir ganske likt fjorårets. Internasjonale dommere på WTT, mens vi også inviterer 

regiondommere til NETU. Vi må være flere på NETU denne gangen enn sist. 

Vi sender utlysning/interessekartlegging til alle aktuelle internasjonale, forbundsdommere og 

regiondommere. Utlysningen må være klar på betingelsene. Betingelsene må repeteres i all 

kommunikasjon for å unngå misforståelser. 

Vi må se på reisestøtten for dommere utenfor region Øst og Sør. Sist var det 1000 kroner flatt. 

Flybillettene er dyrere. Dommerne bør sjekke både Torp og Gardermoen. Det er viktig at vi kommer ut 

med hvilke betingelser som gjelder tidlig – OG at uttaket kommer så tidlig at man har mulighet til å 

bestille billetter. 

Vi kartlegger hva flybilletter koster. 

Honorar for tilreisende dommere følger internasjonale satser. Vi må se på fornuftige satser f.eks. for 

regiondommere. Det skal være et honorar. 

De som er tatt ut for å dømme i disse turneringen har ikke automatisk et ansvar for å delta som frivillige i 

f.eks. opprigg/nedrigg mv. Imidlertid kommer vi til å ta med en oppfordring i oppnevningen, der vi ber de 

som har mulighet til å bidra der det er behov. 

 

5. EVALUERING ETTER STIGALIGAENE SÅ LANGT 

Vi bør være tydeligere på oppfølging av manualen for Stiga-Ligaen.  

• Overdommer har hovedansvar for å følge opp manualen med arrangør 

• Assisterende dommer har hovedansvar for hagen og spilleforhold 

Oppfølgingen av rigg, presentasjon og tidsskjema mv har sklidd litt ut. Dette skjerpes inn. Når vi møter 

en time før kamp skal overdommer minne arrangør på rutiner.  

• For å støtte denne innskjerpingen lager vi en “OnePager” for dommerne, der de viktigste punktene 

tas inn. En samtaleguide/sjekkliste for samtalen med arrangør. 

Manualen er noe omfangsrik, og inneholder en del punkter som arrangørene ikke ønsker å strekke seg 

etter. Det er en del irrelevante punkter i manualen. Dette gjør at mange heller ikke etterlever de viktige 

punktene.  

• Vi ser på muligheten for å lage en minimumsversjon av Manualen som ALLE må følge opp, og 

skille ut punkter som man kan strekke seg etter 

• Punkt om førstehjelp MÅ inn i OnePageren 

• Vi må huske å sende matchprotokoll til Ghassan (eller seriekontakt i andre divisjoner) 

• Ghassan må få en ekstra beskjed i de tilfeller det er delt ut rødt (disk), da dette skal/kan medføre 

ytterligere sanksjoner 

Streaming er en litt udefinert oppgave. Dommer (overdommer) kan påse at dette skjer der det er 

obligatorisk, men kan ikke være ansvarlig for streaming. 

Det er ellers en gjengs oppfatning av at det er en viss kvalitetsforskjell på dommerne våre. Vi opptrer 

ulikt, med ulik kvalitet. Dette bør vi ta mer tak i. (Se nedenfor) 

 

 



 

 

6. REKRUTTERING OG VIDEREUTVIKLING 

Vi gjennomfører en del regionsdommerkurs. Imidlertid skjer det litt for lite etter regiondommerkursene, 

og i og for seg etter forbundsdommerkursene.  

Å gjennomføre kurs på formiddag for så å gå rett inn som dommer i Stiga-Ligaen på ettermiddagen er 

ikke bærekraftig.  

Generelt bør det være en litt lengre karrierestige, der man har kurs, får sett på gode dommere, deretter 

kommer inn som assistent, dømmer kamper på lavere nivå, før man blir satt som hoveddommer i en 

Stigaligakamp.  

Dette bør gjøres ved å innføre et program for de som går på regionsdommerkurs og forbundsdommerkurs, 

en plan for hvordan dette skal se ut. (Torstein og Rune ser på dette).  

På regionsdommerkurs bør man gjøre et skille: 

• Kurs i forbindelse med arrangement bør være enkle. Her er deltakerne interessert i litt kompetanse 

for å gjøre en innsats for klubben sin på et kommende arrangement. Dette er helt greit, men bør 

kanskje ses på som et “forkurs” eller minimumskurs 

• Vi bør i tillegg ha selvstendige regionsdommerkurs for de som ønsker å bli dommer. Disse bør ha 

en strukturert plan for videre framdrift over noen måneder. Hvor man skal dømme, hva man skal 

være med på. 

• Alle forbundsdommerkurs bør ha en strukturert plan som ender i Stiga-Ligaen 

 

Ghassan viste frem regelkurset. Dette er et godt supplement til klubbdommerkurset. Regelkurset bør være 

en integrert del av overdommeropplæring. Vi bør videre også se på hvordan vi utvikler overdommere og 

TD’er bedre. 

 

7. DOMMERSEMINAR 

 

Bør ha dommerseminar, men ikke i det formatet det har vært.  Det er viktig for oss å møtes for å utvikle 

oss og utjevne kvalitetsforskjeller. Et slikt seminar bør være i forkant av sesongen. 

Det er en plan om å gjennomføre en Superseriehelg første eliteseriehelg.  

Dommerseminaret bør legges til fredag ettermiddag/kveld med påfølgende middag, samt dømming lørdag 

og søndag under oppfølging. 

Det bør være Dommerkomiteen samlet som står som arrangør. 

Seminaret bør være praktisk rettet. Vi bør ikke bruke mye tid på fordeling av dommeroppdrag. En del 

oppdrag kan utlyses her, og man kan få mulighet til å melde seg tilgjengelig (elektronisk). Uttak av 

dommere bør gjøre på dommerkomitemøte. 

 

8. TINGET 

Rune W. stiller for komiteen.  
 

 

 

 

Rune Wågelsby        Karl Børre Reite 

Leder Dommerkomiteen      Referent 


